

LAPORAN PRAKTIKUM KAUNSELING
DI PUSAT SERENTI SUNGAI PETANI,
KEDAH.

NG DAN LEE
UK 8794

JABATAN PSIKOLOGI & KAUNSELING
FAKULTI PENGURUSAN DAN EKONOMI
UNIVERSITI MALAYSIA TERENGGANU (UMT)

2006 / 07

Pengesahan Keaslian Laporan

Dengan ini saya Ng Dan Lee mengaku bahawa laporan Latihan Industri bagi KOG4200 adalah hasil usaha saya sendiri. Segala bentuk penulisan yang terkandung dalam laporan ini adalah merupakan pandangan dan pendapat saya yang berasaskan kepada pengaplikasian teori dan pengalaman yang dipelajari semasa menjalani latihan industri. Fakulti Pengurusan dan Ekonomi (FPE), KUSTEM tidak terikat dengan isi kandungan laporan tersebut.

Tandatangan



Nama : Ng Dan Lee

Tarikh : 26. 4. 2007

Disahkan oleh :

Penyelia KUSTEM

B/p Pengerusi Latihan Industri

Fakulti Pengurusan dan Ekonomi

KUSTEM

Ringkasan eksekutif

Latihan industri merupakan satu pendekatan atau satu langkah yang disenarai oleh pihak universiti kepada pelajar dalam memdedahkan mereka terhadap persekitaran mahupun alam kerja yang sebenarnya. Ia juga merupakan pendedahan awal bagi pelajar universiti untuk menjejaki kerjaya di luar suatu hari kelak. Justeru itu, pihak Kolej universiti Sains dan Teknologi Malaysia (KUSTEM) menetapkan latihan industri dilaksanakan dalam Sarjana Muda Kaunseling dan latihan ini dijalankan selama 24 minggu iaitu bermula dari 3 Disember 2006 hinggalah 24 May 2007.

Organisasi yang dipilih untuk menjalani Latihan Industri harus bersesuaian dengan bidang kursus yang diambil dan segala peraturan yang ditetapkan oleh pihak Kustem dan pihak organisasi perlu dipatuhi. Yakni, Pusat Serenti Sungai Petani adalah salah sebuah organisasi yang sesuai untuk mahasiswi dan maha siswa Kaunseling menimba pengalaman dan pendedahan terhadap persekitaran Pusat Serenti.

Penglibatan dalam Latihan Industri ini sebenarnya memberi tanggungjawab kepada kedua-dua pihak organisasi dan pelajar sendiri. Dalam hal ini, pelajar akan berdepan dengan masalah melalui pelbagai aspek ketika pihak organisasi menyusuli aktiviti atau program yang perlu seseorang pelajari dan melaksanakan tugas tersebut. Para pelajar wajib untuk memulakan dan menamatkan kursus tersebut pada tempoh yang telah ditetapkan. Maka hasil kerja yang dihasilkan itu dengan harapan dapat membantu organisasi berkenaan untuk berfungsi dengan produktif.

Namun sudah pasti ada kelemahan-kelemahan pelajar yang perlu diperbaiki supaya pada masa yang akan datang pihak KUSTEM akan dapat menghasilkan graduan-graduan yang berkaliber, bertauliah, bertanggungjawab dan mempunyai keyakinan. Pada hakikatnya, Latihan Industri ini dijalankan adalah untuk memberi pendedahan dalam mempraktikkan segala teori dan pengetahuan yang telah dipelajari.

Latihan Industri yang dilaksanakan oleh pihak KUSTEM ini sebenarnya memberi manfaat kepada semua pihak dan matlamat Latihan Industri pasti tercapai sekiranya pelajar mempunyai komitmen yang tinggi dan bersemangat dalam usaha menjalani latihan tersebut. Secara keseluruhan, dengan mengamalkan dan mempratikkan kemahiran dan pengetahuan dengan bersungguh-sungguh maka bukan sahaja dapat mempelajari perkara baru bahkan Latihan Industri akan tercapai.